
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 
МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №25

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 26.11.2024 г.
от 15:00 часа 6 Зала 1, епг 2, ул. „Московска" №33

Днес, 26.11.2024 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-н Мирослав Боршош — председател на ПК 
по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше установено, че 
присъстват 9 /девет/ общински съветници, поради което заседанието може да 
бъде проведено. Г-н А. Хекимян и г-н Д. Стаматов се присъединиха към 
Заседанието след проверката на кворума. Г-жа Цв. Симеонова — Заркин, проф. В. 
Лилков отсъстваха за цялата продължителност на заседанието.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието.
Г-н В. Калановски предложи докладът по т.12 от дневния ред /Доклад с 

вх.№С0А24-ВК66-Ю254 / 21.11.2024 г. от Лорита Радева - общински съветник 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване на Народно младежко 
читалище „Георги Минчев - 2001" върху нежилищен имот - частна общинска 
собственост, актуван с АОС №1551/27.06.2014г. на СО - район „Искър", 
представляващ помещение към абонатна станция на 69 СУ "Димитър Маринов", 
сграда на един етаж с идентификатор 68134.1500.649.2 по КККР със застроена 
площ 253,00 м2, находяща се в гр. София, район „Искър", ж.к. „Дружба - 1", ул. 
"Чудомир Топлодолски" №2, за читалищна дейност / да бъде отложен до 
получаване на становище от районния кмет както и от ресорния зам.-кмет на 
СО.

Г-н И. Виделов предложи докладът по т.11 от дневния ред / Доклад с вх.№ 
СОА24-ТД26-9694-[2]/06.11.2024 г. от проф. Вили Лилков - общински съветник 
относно преименуване на улица "Антим I" в район "Възраждане" и район "Сердика" с 
името "Екзарх Антим I" и улица "Димитър Попниколпв" в район "Триадица" с името 
"Христо Явашев - Кристо"/ да бъде отложен или отменен, защото не отговаря на 
изискванията за преименуване на улици спрямо Наредбата.

Г-н В. Калановски поясни, че докладът по т.11 не визира преименуване: в 
едната си част е техническа корекция — добавяне на титлата „Екзарх" към 
Антин I, а в другата си част се мотивира от съществуването на две улици с 
еднакви наименования — Димитър Поп Николов.

Г-н И. Виделов потвърди предложението си за отлагане на т.11 поради 
отсъствие на вносителя от заседанието.
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Г-н М. Боршош подложи на гласуване предложението т. 12 от дневния ред да 
бъде отложена до получаване на становище по доклада от кмета на район 
„Искър".

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията отлага разглеждането на доклада по т.12 от дневния ред.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 8

Против 3

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на предложението:
1. Миоослав Боошош поотив

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян поотив

5. Бонка Василева Ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков --

8. Геогин Борисов ча

9. Лиян Стаматов поотив

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов ча

Г-н М. Боршош подложи на гласуване предложението т. 11 от дневния ред да 
бъде отложена за последващо разглеждане от ПК в присъствието на вносителя.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията отлага разглеждането на доклада по т.11 от дневния ред.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 7

Против Няма
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Въздържали се 4

Поименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боошош въздържал се

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян въздържал се

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов въздържал се

9. Диян Стаматов възаържал се

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виделов за

13. Стефан Спасов за

Г-н М. Боршош подложи на гласуване дневния ред с така направените 
промени:

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията приема дневния ред на заседанието с така направените

промени с 11 /единадесет/ гласа „за".
Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боршош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин --

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за 3/17



7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов за

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ВК66-5014-[1] / 07.11.2024 от Васил Терзиев, кмет 

на Столична община относно: Промяна на бюджета на Столична община 3а 2024а.
Г-н М. Боршош предложи разглеждането на доклада да бъде отложено 

поради отсъствие на вносител или негов представител.

Предложението 3а отлагане на точката бе подложено на гласуване. Въз 
основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията отлага разглеждането на доклада.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 7

Против 2

Въздържали се 2
Поименно гласуване по т. 1от дневния ред:
1. Миоослав Боошош

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева против

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов въчоъожал се

9. Диян Стаматов против

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча
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13. Стефан Спасов въяоъожал се

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-13588 / 27.09.2024 от Делян Георгиев, кмет на 

район „Изгрев" относно: Откриване на две нови градински групи и физкултурен 
салон на надстрояване с един етаж на съществуващадминистративен корпус на 
ДГ № 49 "Радост", находяща се в УПИ III- 3а ОДЗ, кв.10, м. "Дианабад", район "Изгрев", 
с административен адрес ул. "Св. Пимен Зографски" № 5

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект на решение с рег.№ 

С0А24-ВК08-15215 / 28.10.2024 г.
ПКФБ и ПКИСДТ ще се произнесат с отделни становища.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 2 от дне(

Няма
Зния ред:

1. Мирослав Боршош яа

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виоелов яа

13. Стефан Спасов яа

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-15098 / 24.10.2024 от Димитър Димов, кмет на 

район „Надежда" относно: Отдаване под наем на части от имот публична 
общинска собственост 3а осъществяване на дейности 3а ученическо столово и 
бюфетно хранене 3а срок от 5 (пет) календарни години, в 153 Спортно училище 
"Неофит Рилски" находящо се на територията на район "Надежда", чрез 5/17 



провеждане на процедура 3а публично оповестен конкурс по реда на Наредбата 3а 
организиране на ученическо столово и бюфетно хранене в общинските училища 
на територията на Столична община и Наредба 3а условията и реда 3а 
провеждане на търгове и конкурси на територията на Столична община.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. точка II. да придобие следната редакция: „Възлага на Кмета на Столична 

община да издаде заповед 3а откриване на процедура 3а публично оповестен 
конкурс 3а отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, както и да делегира правото 3а провеждане на конкурса на кмета 
на район „Надежда".

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 3 от дне!

Няма
Зния ред:

1. Миоослав Боошош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костадинов яа

12. Иван Виаелов яа

13. Стефан Спасов яа

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-14081 / 08.10.2024 от Димитър Петров, кмет на 

район „Красна поляна" относно: Отдаване под наем на части от недвижими имоти 
- публична общинска собственост 3а осъществяване на ученическо столово и 
бюфетно хранене, след провеждане на публично оповестен конкурс, на ученически 
стол и ученически бюфет, находящи се в 92 ОУ "Димитър Талев" на адрес ул.6/17



"Добротич" №21, АПОС1399 от 27.05.2020 г 6 сграда с идентификатор 
68134.1108.41.1 на основание чл.14, ал.7 във връзка с ал.2 от Закона за общинската 
собственост, чл.3,ал.1, ал. 3 и ал. 6, чл.6, ал. 1, чл. 7 от Наредбата за организиране 
на ученическото столово и бюфетно хранене в общинските училища на 
територията на Столична община и във връзка с чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 
проекта на решение:
1.1. точка III да придобие следната редакция: "Възлага на кмета на 

Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по 
провеждане на публично оповестения конкурс, с която да делегира 
правото за провеждане на същия на кмета на район „Красна поляна", 
както и възможността, по негова преценка, да възложи 
провеждането му на директорите на съответните училища."

1.2.Да отпадне т. IV от проекта на решение

По т.5 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 4 от дне!

Няма
Зния ред:

1. Мирослав Боошош ча

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов ча
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Доклад с 6х.№ С0А24-ВК08-14082 / 08.10.2024 от Димитър Петров, кмет на 
район „Красна поляна" относно: Отдаване под наем, след публично оповестен 
конкурс, на общински нежилищни имоти - публична общинска собственост, 
намиращи се в 123 СУ "Стефан Стамболов" с адрес : ул. "Братин дол" №26 на 
основание чл. 14, ал.7 във връзка с ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
чл.З, ал.1, ал.З и ал. 6, чл.6, ал. 1, чл. 7 от Наредбата за организиране на ученическото 
столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на 
Столична община и във връзка с чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. точка III. да придобие следната редакция: "Възлага на кмета на 

Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по 
провеждане на публично оповестения конкурс, с която да делегира 
правото за провеждане на същия от кмета на район „Красна поляна", 
както и възможността по негова преценка да възложи 
провеждането му от директорите на съответните училища."

1.2.точка IV. от проекта на решение да отпадне.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 5 от дне(

Няма
Зния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виаелов за

13. Стефан Спасов за
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По т.б от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-14084/ 08.10.2024 от Димитър Петров, кмет на 

район „Красна поляна" относно: Отдаване под наем на части от недвижими имоти 
- публична общинска собственост за осъществяване на ученическо столово и 
бюфетно хранене, след провеждане на публично оповестен конкурс, на ученически 
стол и ученически бюфет, находящи се в 75 ОУ “Тодор Каблешков" на адрес бул. 
"Възкресение" №151, АПОС 1138 от 27 05.2014 г. в сгради с идентификатори 
68134.1109.1535.5 и 68134.1109.1535.1 на основание чл.14, ал.7 във връзка с ал.2 от 
Закона за общинската собственост, чл.3,ал.1, ал. 3 и ал. 6, чл.6, ал. 1, чл. 7 от 
Наредбата за организиране на ученическото столово и бюфетно хранене в 
общинските училища на територията на Столична община и във връзка с чл. 21, 
ал.1, т. 8 от ЗМСМА.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. точка III. да придобие следната редакция: "Възлага на кмета на 

Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по 
провеждане на публично оповестения конкурс, с която да делегира 
правото за провеждане на същия от кмета на район „Красна поляна", 
както и възможността по негова преценка да възложи 
провеждането му от директорите на съответните училища."

1.2.точка IV. от проекта на решение да отпадне.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 6 от дне(

Няма
Зния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин —

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков —

8. Геогин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за
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12. Иван Виаелов ча

13. Стефан Спасов ча

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-14085 / 08.10.2024 от Димитър Петров, кмет на 

район „Красна поляна" относно: Отдаване под наем, след публично оповестен 
конкурс, на общински нежилищни имоти - публична общинска собственост, 
намиращи се в 135 СУ "Ян Амос Коменски" с адрес : ж.к. "Западен парк", ул. "Булина 
ливада" № 47 на основание чл. 14, ал.7 във връзка с ал.2 от Закона за общинската 
собственост, чл.З, ал.1, ал.З и ал. 6, чл.в, ал. 1, чл. 7 от Наредбата за организиране 
на ученическото столово и бюфетно хранене в общинските училища на 
територията на Столична община и във връзка с чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. точка III. да придобие следната редакция: "Възлага на кмета на 

Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по 
провеждане на публично оповестения конкурс, с която да делегира 
правото за провеждане на същия от кмета на район „Красна поляна", 
както и възможността по негова преценка да възложи 
провеждането му от директорите на съответните училища."

1.2.точка IV. от проекта на решение да отпадне.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 7 от дне(

Няма
Зния ред:

1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин —

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Гергин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча
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11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов ча

По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към СОА23-ВК66-11291-[2] / 20.11.2024 от Мирослав Боршош, 

общински съветникотносно: Удължаване срока 3а работа на Временна комисия 3а 
изготвяне на цялостна концепция и реализация на празнична визуална среда в гр. 
София, създадена с Решение №195/16.05.2024 г. по Протокол № 10 на Столичния 
общински съвет.

Г-н Ст. Спасов напомни че Временната комисия е създаване с решение от 
16.05.2024 г. и изказа притеснение , че опитите на г-н Боршош да въведе ред във 
визуалната среда на града не е бил ползотворен. Не разбира защо трябва да се 
удължи срок на работа на една комисия, която не е произвела нищо. Призова да не 
бъде удължаван срока 3а работа на временната комисия.

Г-н М. Боршош репликира, че цялостната концепция 3а празнична украса в 
градска среда не е била произведена, защото администрацията упорито е 
отказвала нужната информация 3а работата на временната комисия, вкл. 
информация 3а таз годишния бюджет 3а празнична украса.

Г-н А. Хекимян посочи, че администрацията на СО цяла година саботира 
коледната украса на града. На града са необходими концепция и бюджет.

Г-н Ст. Спасов отговори, че не е целесъобразно да се ангажира бюджетът 
на София 3а 2025 г. с измислена сума при условие, че само преди малко ПК е 
отложила разглеждането на актуализацията на бюджета 3а 2024г .

Г-н М. Боршош счита, че е задължително временната комисия да продължи 
да работи. Зам.-кметът Я. Генова е посочила, че е направена някаква концепция и 
цената е била от порядъка на 800 000 - до 1000 000 лв. Не ясно нито 
финансирането, не се знае каква е тази идейна концепция - не обсъждана нито в 
работната група, нито във временната комисия.

Г-н И. Виделов отправи предложение 3а прекратяване на дискусията.
Г-н Б. Бонев направи процедурно предложение т.2 и т.З да отпаднат от 

проекта на решение. Счита, че проектът на решение е обжалваем и незаконен 
като прекрачва общинските съветници.

Предложението 3а отпадане на т.2 и т.З от проекта на решение бе 
подложено на гласуване.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

Поименно гласуване на предложението:

1. Комисията отхвърля предложение
Общо гласували:
в т.ч.:

>то.

11

За 4

Против 5

Въздържали се 2
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1. Миоослав Боошош поотив

2. Вении Стойчев поотив

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян поотив

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов поотив

10. Еньо Савов въчоъожал се

11. Ивайло Костааинов въчоъожал се

12. Иван Виоелов поотив

13. Стефан Спасов ча

Докладът бе подложен на гласуване. Въз основа на проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада
Общо гласували:
в т.ч.:

с предложения проект на решение.

11

За 7

Против 4

Въздържали се Няма
Поименно гласуВане по т. 8 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева поотив

6. Веселин Калановски поотив

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов поотив

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча
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11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов поотив

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-6483 / 26.07.2024 от Гергин Борисов, Деян 

Николов, Иван Таков, Пламен Данаилов — общински съветници относно: Именуване 
метростанции от разширението на метрото в София от линии М1, МЗ и М6.

Г-н Г. Борисов предложи на ПК, спорните наименования като „Красно село" 
или „Цар Борис III" да бъдат гласувани по отделно и да бъде избрано 
наименованието, което събира по-широка подкрепа от ПК. Склонен е да съгласи с 
предложението да се върне наименованието „Генерал Владимир Вазов" вместо 
„Витиня".

Г-н М. Боршош отправи предложение за отлагане произнасянето на ПК по 
доклада с цел той да се върне за преразглеждане в Работната група по именуване, 
където да се достигне до консенсусни предложения.

Г-н И. Виделов подкрепя отлагането на доклада.
Г-н Ст. Спасов счита, че дискусията в ПК би била полезна на Работната 

група за създаване на финално мнение. Мненията да бъдат изказани тук по време 
на заседанието.

Г-н Цв. Петров подкрепя предложенията за отлагане на доклада за 
следващо заседание и връщането му в Работната група по именуване. Г-н Петров 
изказа становище по следните предложения в доклада : логиката да се кръщават 
метростанции на магистрали е изключително неправилна. МС „Хемус" би била на 
7-8 км от магистралата. Предлага „Ген. Владимир Вазов" да се замени с „Витиня"; 
а следващата станция да се казва „Левски"; МС „Тракия" да се нарече „Окръжна 
болница", МС „Струма" да се нарече „Добринова скала". Предложи също така 
наименованието Нов Български Университет да не отпада от името на 
метростанцията.

Г-н В. Калановски е категорично против „Красно село". Според него трябва 
да остане „Цар Борис III".

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението за отлагане на доклада.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията отложи произнасянето си по доклада.
Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздг 
П

>ржали се
оименно гласуване по т. 9 от дневния рее

Няма
•

1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча 13/17



3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виаелов за

13. Стефан Спасов —

По т.Ю от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ТД26-15311-[1] / 15.11.2024 от Веселин Калановски, 

относно: Именуване на площадно пространство между бул. Евлоги и Христо 
Георгиеви, ул. "6-ти септември" и "13-ти март", находящо се на територията на 
район Средец - Столична община, което към настоящия момент е без 
наименование, с името площад "Зджислав Зембжуски"

Г-н Г. Борисов направи предложение 3а корекция на изписването на името 
на улицата при транслитерация.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. В т.4, текстът „Х^кна/ауХетЬ^изк!" да се замени с „ХсМз^аш

ХетЬгхизк!"

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош за

2. Венци Стойчев отс.

3. Цветелина Симеонова - Заркин --

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за 14/17



7. Вили Лилков -

8. Гергин Бооисов ча

9. Диян Стаматов поотив

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов ча

По т.11 от дневния ред:
Доклад с 6х.№ С0А24-ТД26-9694-[2]/06.11.2024 г. относно преименуване на 

улица "Антим I" в район "Възраждане" и район "Сердика" с името "Екзарх Антим I" и 
улица "Димитър Попниколов" в район "Триадица" с името "Христо Явашев - 
Кристо" с вносител проф. Вили Лилков — общински съветник.

Докладът бе отложен при разглеждането на дневния ред.

По т.12 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-10254 / 21.11.2024 от Лорита Радева — общински 

съветник, относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване на Народно 
младежко читалище "Георги Минчев - 2001" върху нежилищен имот - частна 
общинска собственост, актуван с АОС №1551/27.06.2014г. на СО - район "Искър", 
представляващ помещение към абонатна станция на 69 СУ "Димитър Маринов", 
сграда на един етаж с идентификатор 68134.1500.649.2 по КККР със застроена 
площ 253,00 м2, находяща се в гр. София, район "Искър", ж.к. "Дружба - 1", ул. 
"Чудомир Топлодолски" №2, за читалищна дейност

Докладът бе отложен при гласуване на дневния ред.

По т.13 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-9652 / 05.11.2024 от Иван Таков, Иван Виделов, 

Еньо Савов - общински съветници, относно: Поставяне на паметна плоча на 
писателя Иван Аржентински върху жилищна сграда на ул. "Юрий Венелин" №40.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

ПКУТАЖП ще се произнесе с отделно становище.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 9

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 13 от днеЕ

2
1ния ред:

1. Мирослав Боршош въчаържал се
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2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин —

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски въчоъожал се

7. ВилиЛилков --

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костааинов ча

12. Иван Виоелов ча

13. Стефан Спасов ча

По т.14 от дневния ред:
Одобряване на времеви график и критерии по избор за изпълнение на 

дейностите по информационна кампания 3а пътната безопасност в училищата 
на територията на СО за учебната 2024 — 2025 г. предоставени с писмо с 
рег.№СОА24-ВК66-Ю75/16//18.11.2024 г. от Яна Генова, зам.-кмет на СО и писмо с 
рег.№ С0А24-ВК6в-Ю75-[18] / 22.11.2024 г.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията одобрява времеви график и критерии по избор за изпълнение 

на дейностите по информационна кампания за пътната безопасност в 
училищата на територията на СО за учебната 2024 — 2025 г. 
предоставени с писмо с рег.№С0А24-ВК66-1075/1в//18.11.2024 г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 9

Против Няма

Въздържали се 1
П оименно гласуване по т. 14 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош --

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин --

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

в. Веселин Калановски ча 16/17



7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костаоинов въяоъожал се

12. Иван Виоелов яа

13. Стефан Спасов яа

Заседанието бе закрито с <зчерпване на дневния ред.

Изготвил: _____________/
ДОнчо Хрисг^ев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Венци Стойчев'”^

Цветелин^Симео^ова - Заркин
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